
 
PROTOKÓŁ Nr 44/2013

z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Budżetu
z dnia  23 stycznia  2013 r.

 
W posiedzeniu udział wzięli :
a/ pięciu członków  Komisji Infrastruktury i Budżetu   /wszyscy obecni/. 
b/ Eugeniusz Dańczak – Wójt Gminy
c/ Marek Malinowski – Skarbnik Gminy

Porządek obrad :
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad,
2. Zatwierdzenie porządku obrad ,
3. Opracowanie sprawozdania z działalności za 2012 rok.
4. Opracowanie planu pracy na 2013 rok.
5. Sprawy bieżące.

Ad. 1- 2
Posiedzenie  Komisji  otworzył  Przewodniczący  Komisji.  Zapoznał  radnych  

z porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty. 

Ad 3
Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Budżetu w 2012 roku

W 2012 roku Komisja Infrastruktury i Budżetu odbyła 11 posiedzeń we własnym gronie i 12
posiedzeń w ramach wspólnych komisji Rady Gminy. Na posiedzeniach Komisja zajmowała się
opiniowaniem  projektów  uchwał,  analizą  projektu  budżetu  na  rok  2013  oraz  sprawozdania  
z wykonania budżetu.

Komisja analizowała Raport o Stanie Środowiska  w Województwie Pomorskim – dokument
opracowany przez Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska w Gdańsku; analizowała zasięg
terenów chronionych na terenie Gminy. Komisja analizowała także potrzebę i możliwości lokalizacji
nowych  punktów  świetlnych  na  terenie  Gminy.  Członkowie  Komisji  spotkali  się  także  
z przedstawicielem firmy IBEOROLICA – inwestora z branży wiatrowej. Komisja zapoznawała się
na bieżąco z przebiegiem wszystkich inwestycji  drogowych i  infrastrukturalnych realizowanych  
w Gminie, szczególną uwagę zwracając na budowę sali gimnastycznej w Motarzynie. 

Ad 4

W 2013 roku Komisja Infrastruktury i Budżetu, oprócz zadań statutowych, planuje 

1. zapoznać  się  z  funkcjonowaniem  poszczególnych  jednostek  OSP,  analizą  zagrożeń
występujących na terenie gminy, zadaniami poszczególnych jednostek, ich wyposażeniem
oraz potrzebami sprzętowymi;

2. zapoznać się ze stanem dokumentacji dla punktów świetlnych – co jest jeszcze aktualne, a
co się wkrótce przeterminuje;

3. zapoznać się z możliwościami zastosowania oświetlenia solarnego i innych alternatywnych;
4. zanalizować zasięg sieci wodno-kanalizacyjnej na terenie gminy, poznać miejsca, gdzie tej

sieci  nie  ma i  nie  powstanie  w najbliższym czasie  –  miejsca,  gdzie  konieczne  będzie
zastosowanie przydomowych oczyszczalni ścieków;

5. wrócić do sprawy zbiornika w ZGK zawierającego stare odpady pogarbarskie;
6. zająć się problemem przyłączy do sieci wodno-kanalizacyjnej na poszczególnych etapach

budowania sieci gminnej.
                                                                                                          Przewodniczący
                                                                                                                                                         Komisji Infrastruktury i Budżetu

                                                                                                                                                                 /-/Karol Żukowski
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